

## MID-DAY INTERRUPTION

At 1:00 p.m., the Speaker left the Chair until 2:00 p.m., pursuant to Standing Order 24(2).

## STATEMENTS BY MEMBERS

Pursuant to Standing Order 31, Members made statements.

## ORAL QUESTIONS

Pursuant to Standing Order 30(5), the House proceeded to Oral Questions.

## GOVERNMENT ORDERS

Debate was resumed on the motion of Mr. Lewis, seconded by Mr. Epp,—That Bill C-8, An Act to provide for the dissolution or transfer of certain Crown corporations and to amend certain Acts in consequence thereof, be now read a third time and do pass.

And debate continuing;

## PRESENTING REPORTS FROM COMMITTEES

By unanimous consent, Mr. Cooper, from the Standing Committee on House Management, presented the First Report of the Committee, which is as follows:

Your Committee recommends that the Standing Orders be amended as follows:

1. That the following new Standing Order be added after Standing Order 104(4):

“(5) The Standing Committee on House Management may also prepare and report, for each of the envelopes established pursuant to Section (2) of this Standing Order, a list of Members at Large, who shall be deemed to be members of a committee in that envelope for the purposes of Standing Orders 108(1)(b) and 114(2)(a).”

2. That S.O. 108(1) be deleted and the following substituted therefor:

“108(1)(a) Standing committees shall be severally empowered to examine and enquire into all such matters as may be referred to them by the House, to report from time to time and to print a brief appendix to any report, after the signature of the Chairman, containing such opinions or recommendations, dissenting from the report or supplementary to it, as may be proposed by committee members, and except when the House otherwise orders, to

## INTERRUPTION DE LA MI-JOURNÉE

À 13h00, le Président quitte le fauteuil jusqu'à 14h00, conformément à l'article 24(2) du Règlement.

## DÉCLARATIONS DE DÉPUTÉS

Conformément à l'article 31 du Règlement, des députés font des déclarations.

## QUESTIONS ORALES

Conformément à l'article 30(5) du Règlement, la Chambre procède à la période de questions orales.

## ORDRES ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

Le débat reprend sur la motion de M. Lewis, appuyé par M. Epp,—Que le projet de loi C-8, Loi portant dissolution ou cession de sociétés d'État et modifiant certaines lois en conséquence, soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Le débat se poursuit.

## PRÉSENTATION DE RAPPORTS DE COMITÉS

Du consentement unanime, M. Cooper, du Comité permanent de la gestion de la Chambre, présente le premier rapport de ce Comité dont voici le texte:

Le Comité recommande que le Règlement soit modifié de la façon suivante:

1. Que le nouvel article suivant soit inséré à la suite de l'article 104(4) du Règlement:

«(5) Le Comité permanent de la gestion de la Chambre peut aussi dresser, pour chacun des secteurs prévus au paragraphe (2) du présent article, une liste générale de députés qui seront réputés membres d'un comité de ce secteur pour les fins des articles 108(1) et 114(2)(a) du Règlement, et en faire rapport.»

2. Que l'article 108(1) du Règlement soit remplacé par ce qui suit:

«108 (1)(a) Les comités permanents sont autorisés individuellement à faire l'étude et enquête sur toutes les questions qui leur sont déferées par la Chambre, à faire rapport à ce sujet à l'occasion et à joindre en appendice à leurs rapports, à la suite de la signature de leur président, un bref énoncé des opinions ou recommandations dissidentes ou complémentaires présentées, le cas échéant, par certains de leurs membres. Sauf lorsque la Chambre